

## CORPORATE ENVIRONMENTAL POLICY STATEMENT

## 企业环境政策声明

Member companies in the Flex | N | Gate Group commit to protecting the natural environment and minimizing business operations' environmental impact. They achieve this through continual improvement of environmental management systems to enhance environmental performance. Each member company fulfils these commitments by adhering to the following core principles:

Flex|N|Gate集团的成员公司致力于保护自然环境,最大限度地减少商业运营对环境的影响。他们通过不断改进环境管理系统来提高环境绩效,从而实现这一目标。每个成员公司通过遵守以下核心原则来履行这些承诺:

- Complying with (and, where appropriate, exceeding) the material requirements of all applicable environmental laws and regulations, and fulfilling all compliance obligations;
- **遵守(并在适当情况下**严于)所有适用环境法律法规的材料要求,并履行所有合规义务;
- Following ISO 14001:2015 standards in the operation of environmental management systems at each manufacturing location;
- 在每个制造地点的环境管理体系运行中遵循 ISO 14001:2015 标准;
- Educating and training valued associates as frequently as is reasonably required to implement and ensure the success of this environmental policy statement;
- 尽可能经常性地教育和培训有价值的员工,以实施并确保本环境政策声明的成功;
- Improving the use of natural resources, reducing waste, deploying efficient recycling, and managing raw materials sustainably to minimize the environmental impacts from the production and use of products;
- 改善自然资源的利用,减少浪费,部署有效的回收利用,并可持续地管理原材料,以最大限度地减少产品生产和使用对环境的影响;
- Improving air quality and limiting air and greenhouse gas emissions by adopting best practices, which may include the use of air emission controls, decarbonization through energy efficiency projects and the use of renewable energy, to the extent feasible;
- 通过采用最佳做法改善空气质量,限制空气和温室气体排放,其中可能包括使用空气排放控制、通过能效项目脱碳以及在可行的范围内使用可再生能源:
- Complying with water discharge requirements and reducing water consumption;
- 符合排水要求,减少用水量;
- Preventing pollution, protecting the environment, managing radiation (if encountered), managing chemicals and associated data responsibly, and planning for all reasonably foreseeable environmental contingencies;
- 防止污染,保护环境,管理辐射(如果遇到),负责任地管理化学品和相关数据,并为所有 合理可预见的环境突发事件进行规划;

Revision Date: July 24, 2023 Rev. #8

- To the extent applicable, considering and reducing operational impacts upon biodiversity, animal welfare, land use, deforestation, soil quality, light emissions, and noise emissions;
- 在适用的范围内,考虑并减少对生物多样性、动物福利、土地利用、森林砍伐、土壤质量、 光排放和噪音排放的运营影响;
- Objectively measuring and evaluating the environmental effects of prior and present business activities, and regularly assessing environmental performance in light of these principles;
- 客观地测量和评估以前和现在的商业活动的环境影响,并根据这些原则定期评估环境绩效;
- Sharing this environmental policy statement with all Flex | N | Gate facilities, their associates, communities, and all other interested stakeholders.
- 与所有 Flex | N | Gate 设施、其同事、团体和所有其他利益相关者分享本环境政策声明。

Authorized by:

Shahid R. Khan

CEO, President and Chief Operating Officer Kevin Deacon Executive Director Quality / EHS

Manufacturing Director

General Manager